
Tomasz Krówczyński

Radny Rady Miasta Lubartów
(irZ4d Mas! •• '.ubactów

Jaf'la ca_wła II 12

6755.1 .Dł<P

Przewodniczący Rady Miasta Lubartów

Jacek Mikołaj Tomasiak

Zapytanie

w Art. ust. 3 i 5 o sarnorządzie gminnym z dn. 8JJ3.1990r. tekst jednolity,

obwieszczenia Marszałka Polskiej z dn. 9.05.2018r. (poz. składam

L Jakimi kryteriami kieruje się Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej w Lubartowie przy

podjęciu decyzji o rozpoczęciu i zakończeniu sezonu grzewczego?

2. Czy prawda jest, że powyższe decyzje zapadają na wniosek Spółdzielni Mieszkaniowej

w Lubartowie?

3. Na mocy jakiego porozumienia lub umowy Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej

w Lubartowie, będące własnością publiczną wykonuje polecenia prywatnego podmiotu

gospodarc.rcgo jakim jest Spółdzielni Mieszkaniowej w Lubartowie'!

Minione tygodnie przyniosły znaczne ochłodzenia i opady. W części Europy nie l,'.J

dla zaskoczeniem. od

łat znaczne dnia na dzień lO"C. Badania Obserwatorium

100 lat rokiem

l881 a 1980

w o sezonu grzewczego

i młodzież marzli v\ szkołach i

\V a przez PEC

Postawione na la w imieniu aulorów Lubartowa.
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